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Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 

 Ansökan för hantering av brandfarlig vara har fortfarande ej skickats in. Dock 
har Siv, Dan och Hans varit på 2 möten angående det hela och arbetet pågår.  
 

 Den nuvarande arbetsmiljöplanen gicks igenom. Ett flertal av målen har ej 
uppnåtts och vidare arbete kring detta krävs således kommande år. En 
uppföljning på det systematiska arbetsmiljöarbetet kommer att äga rum den 
21:e november mellan kl. 11-12.  
 

 Resultatet från den psykosociala skyddsronden på den tidigare avdelningen för 
industriell näringslära och livsmedelskemi gicks igenom. Flertalet anställda 
besvarade enkäten och resultaten ser bra ut.  

 
 


